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PROTOKÓŁ 0012.11.5.2016 
z posiedzenia Komisji Edukacji i Polityki Społecznej  

w dniu 15 czerwca 2016 roku 
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130 Urzędu Miasta 
Czas posiedzenia: 14.00- 16.25 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Sprawy bieżące: 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój  

• Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2016 rok  

• Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój  

• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych, 
• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr II.18.2012 z dnia 23 lutego 

2012 r. w sprawie ustanowienia obwodów publicznych szkół 
podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-
Zdrój,  

• Wniosek mieszkańca w sprawie ustalenia strefy wolnej od dymu 
tytoniowego, 

• Rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały  
nr V.49.2016, 

4. Remonty i inwestycje w przedszkolach i szkołach. 

5. Wypoczynek letni dzieci i młodzieży. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2015 rok. 

7. Wnioski Komisji do Budżetu Miasta na 2017 rok. 

8. Plan pracy Komisji na II półrocze 2016 r. . 

9. Wolne głosy i wnioski 

10.Przyjęcie protokołu z dnia 11 maja 2016 r.  

11.Zakończenie posiedzenia  
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Ad.1 

Otwarcia posiedzenia dokonała  Przewodnicząca Komisji- Anna Toborowicz.  
Powitała przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty głosami: za – 5, przeciw – 0,wstrzymujących się 
– 0. 

Ad. 3 

Sprawy bieżące: 

 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 

 
• Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2016 rok  
 
 Elżbieta Siwiec 
 - W którym miejscu znajdować się ma ogrzewalnia dla bezdomnych? 
 
Dariusz Holesz 
 -  Na ul. Północnej po byłym targowisku.  
 
Janusz Buda 
 - W tym miejscu mamy dostęp do mediów, kanalizacji i nie potrzeba 
dodatkowych inwestycji. Wynajmiemy kontenery, aby zobaczyć docelowo jak to 
funkcjonuje.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 

 
• Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 
Anna Toborowicz 
 -  Czy Radni składają wnioski do budżetu miasta do końca lipca? 
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Dariusz Holesz 
 - Tak.  
 
Anna Toborowicz 
 - Jeżeli chodzi o komisje to omawiamy budżet w listopadzie? 
 
Dariusz Holesz 
 - Teoretycznie i w praktyce w listopadzie. Grudzień też może być, zależy w jakim 
terminie Komisja Skarbu ustali komisje. Komisja Skarbu zbiera wnioski ze 
wszystkich komisji.  
 
Bernadeta Magiera 
 -  Chciałam spytać czy chodnik przy SP nr 4 będzie remontowany? 
 
Urszula Pawłowska 
 - Trwa weryfikacja ofert. Wszystkie przetargi są otwarte. Było 12 ofert. Oferty 
trzeba przejrzeć i przeliczyć, a to wszystko trwa.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 
 

• Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych, 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0. 

 
 

• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr II.18.2012 z dnia 23 lutego 
2012 r. w sprawie ustanowienia obwodów publicznych szkół 
podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Jastrzębie-
Zdrój,  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Naczelnik Wydziału 
Edukacji – Andrzej Pawłowski. Poinformował, że związku ze zgłoszeniami 
rodziców dzieci uczęszczających do Szkoły Podstawowej Nr 21 ponownie 
dokonano analizy odległości do Szkoły Podstawowej Nr 1, Szkoły Podstawowej 
z Oddziałami Integracyjnymi Nr 5, Szkoły Podstawowej Nr 6, Szkoły 
Podstawowej Nr 10. W wyniku dokonanej analizy oraz wychodząc naprzeciw 
oczekiwaniom rodziców dotyczących kontynuowania nauki w klasach IV — VI i 
zapewnienia dowozu zgodnie z wymogami art. 17 ust. 3 ustawy o systemie 
oświaty zasadnym jest umożliwienie kontynuowania nauki zgodnie z zapisami 
niniejszej uchwały. W związku z prośbami rodziców uczniów uczęszczających do 
Szkoły Podstawowej nr 21 o dofinansowanie kosztów przejazdu do ww. szkół, 
zasadnym jest wprowadzenie zmian do ww. uchwały Rady Miasta. Zmiana ta 
umożliwi zaspokojenie oczekiwań rodziców związanych z pokrywaniem kosztu 
dojazdu dzieci do szkoły z racji odległości, o której mowa w ww. przepisie. 
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Anna Toborowicz 
 - Czy dofinansowanie jest powyżej 3 km dla uczniów klas 1-3, a powyżej 4 km 
dla klas IV i wyżej? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Tak.  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 
• Wniosek mieszkańca w sprawie ustalenia strefy wolnej od dymu 

tytoniowego, 
 
Iwona Rosińska zapoznała Radnych z treścią pisma.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Nie wiem jak wyglądają uregulowania prawne w tym temacie. Z drugiej strony 
jeżeli osoba mieszka na parterze i nie może otworzyć okna bo na ławce przed 
klatką są palone papierosy to się nie dziwie. Nasza opinia nie ma decyzyjnej 
mocy.  
 
Magiera Bernadeta 
 - Uważam, że nie musimy tego głosować bo to nie jest uchwała. Możemy 
wniosek pozytywnie zaopiniować.  
 
Anna Toborowicz 
 - Jeżeli faktycznie blisko okna jest ławka to jest to uciążliwe.  
 
Komisja zapoznała się z wnioskiem i jednogłośnie zaopiniowała wniosek 
pozytywnie. 
 

• Rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały  
nr V.49.2016, 

 
Andrzej Pawłowski 
 - Wydział Nadzoru Prawnego zakwestionował § 10 załącznika do uchwały  w 
Rozdziale 8 noszącym tytuł : „Inne Świadczenia” § 10. 1. Nauczycielom 
poszczególnych stopni awansu zawodowego przeprowadzającym cześć ustną 
egzaminu maturalnego po przepracowaniu obowiązującego ich tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin, przysługuje wynagrodzenie za każdą godzinę 
pracy ponad ten wymiar, obliczone tak jak za godzinę ponadwymiarową. 

2. Nauczycielom poszczególnych stopni awansu zawodowego przysługuje 
dodatkowe wynagrodzenie za sprawowanie opieki nad uczniami wyjeżdżającymi 
do innej miejscowości w ramach tzw. „zielonych szkół" w wysokości jak za 10 
godzin ponadwymiarowych za jeden tydzień pobytu. Wydział Nadzoru Prawnego 
stwierdził, że te dwa zapisy nie są w kompetencji Rady Miasta. Nie ma obowiązku 
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ustalania tego. Miasto Rybnik przyjęło taką uchwałę w październiku 2015 i zapisy 
były bardzo podobne. Zapisy zostały przyjęte przez Nadzór, dlatego zdziwiło nas, 
że w Jastrzębiu zostały zakwestionowane. Zmieniła się linia orzecznictwa. W tej 
chwili Nadzór Prawny twierdzi, że jeżeli gmina chce to ustalić to może  to zrobić 
w drodze Zarządzenia Prezydenta. Rada Miasta nie ma kompetencji, żeby w tym 
zakresie decydować. W okolicznych miastach jest bardzo różnie. Są gminy, które 
nie mają żadnego uregulowania. Wodzisław Śląski i Żory mają takie zapisy jak 
my mieliśmy tylko, że w starych uchwałach. One funkcjonują i na razie nikt im 
tego nie zmienia. Od 1 września zapis nie będzie w uchwale, ale chcielibyśmy te  
zapisy przenieś  do Zarządzenia Prezydenta Miasta.  

Elżbieta Siwiec 
 - Praca na zielonej szkole to opieka 24 godziny na dobę nad dziećmi.  
 
Anna Toborowicz 
 - Uważam, że za takie wyjazdy powinna być gratyfikacja finansowa.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Nie mamy co do tego wątpliwości. Chcieliśmy ten zapis pozostawić w uchwale 
natomiast Nadzór Prawny go zakwestionował. Pozostała cześć uchwały będzie 
funkcjonować od 1 września.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Chciałam zapytać o taką rzecz – dodatek dla wicedyrektora placówki ustala 
dyrektor do 75%? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Tak. 
 
Elżbieta Siwiec 
 - Czy jeśli dyrektor ustali, że jest to 75% to czy organ prowadzący może 
odpisać, że nie ma środków finansowych? Takie sytuacje były.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Faktycznie takie sytuacje były.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Organ prowadzący nie powinien ingerować skoro to jest w gestii dyrektora. 
Dyrektor widzi na co dzień prace wicedyrektora. Organ prowadzący w ogólnie nie 
powinien ingerować skoro jest to w gestii dyrektora.  
 
Andrzej Pawłowski 
- Uważam, że organ prowadzący powinien reagować, ale dużo wcześniej. Nie na 
etapie ustalania wysokości dodatku tylko na etapie ustalania budżetu.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Proszę, żeby był taki zapis w regulaminie, że organ prowadzący może 
ingerować.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Na etapie ustalania budżetu, a nie ustalania dodatków.  
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Elżbieta Siwiec 
 - Skoro to jest prawo miejscowe to dlaczego takie rzeczy nie są doprecyzowane? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Jest to prawo miejscowe, ale nie w oderwaniu od pozostałych zapisów, które 
mamy. Mówię tutaj o uchwale budżetowej.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - W konkretnym przypadku o którym wiem były środki, ale zaingerowano i 
wicedyrektor dodatku nie otrzymał.  
 
Anna Toborowicz 
 - Czy dodatek motywacyjny jest wydzielony dla dyrektorów czy jest w puli 
szkoły? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - W tej chwili jeszcze nie jest wydzielony. Będziemy składać  projekty do 
budżetu na 2017 rok i wspólnie z wydziałem budżetu będziemy starali się to 
opracować. Chcemy takie zapisy wprowadzić. Jest taki zamysł, aby rozdzielić 
pulę dyrektorów i pozostałych nauczycieli.  
 
Elżbieta Siwiec 
- Dodatek dla dyrektorów wyjęty jest z puli dodatków dla nauczycieli.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Jeszcze nie.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Wiem od Pani Prezydent, że pula na dodatek motywacyjny będzie od 
aktualnych naszych zarobków.  
 
Ad. 4 
 
Remonty i inwestycje w przedszkolach i szkołach. 

Urszula Pawłowska z Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji 
przedstawiła informację dotyczącą remontów i inwestycji w szkołach i 
przedszkolach.  
 
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Bernadeta Magiera 
 -Czy wyłoniony został wykonawca na plac zabaw przy ul. Karola Miarki? 
 
Urszula Pawłowska 
 - Nie. Przetarg, który ostatnio się odbył obejmował dwa place zabaw. Plac zabaw 
przy ul. Karola Miarki jest do ponownego przetargu. Oferty są źle składne i 
dlatego tak długo to trwa.  
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Iwona Rosińska 
 - Chciałam zapytać o plac zabaw przy SP nr 5 ? 
 
Urszula Pawłowska 
 - Firma, która była wykonawcą placu zabaw nie odpowiada na żadne wezwania. 
Wyliczyliśmy, że trzeba całą nawierzchnię ściągnąć. Złożyliśmy wniosek do 
budżetu i z własnych środków chcemy to naprawić.  Następnie czeka nas droga 
sądowa.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Mówimy o oddymianiu, odgrzybianiu a  wiem, że w mieście są placówki 
oświatowe, które nie mają drogi przeciwpożarowej. Nie będziemy nic z tym 
robić? 
 
Urszula Pawłowska 
 - Przekażę informację osobie, która zajmuje się nadzorami placówek 
oświatowych.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Uważam, że powinniśmy mieć taką informację, które placówki nie mają drogi 
przeciwpożarowej.  
 
Anna Toborowicz 
 - Zastanawiam się czy budżet na remonty placówek oświatowych nie jest za 
mały w stosunku do placówek, które mamy w mieście. Niektóre placówki mają 
40 lat i więcej. Czy w nowym budżecie nie należałoby zwiększyć środków na 
remonty i inwestycje w placówkach oświatowych. 
 
Anna Hetman 
 - To nie jest tylko problem Jastrzębia. Jak byśmy chcieli dostosować placówki 
oświatowe do wszystkich norm to jedna szkoła kosztowałby dużo pieniędzy na co 
w tej chwili nas nie stać. W tej chwili musimy wykonać to co jest niezbędne przy 
poszczególnych placówkach – oddymianie, drogi ppoż. Na nic więcej nas w tej 
chwili nie stać. Niezbędne rzeczy staramy się wykonywać na bieżąco.  
 
Bernadeta Magiera 
 - W którejś kadencji wraz z komisją wizytowaliśmy placówki oświatowe w 
Havirzowie. Wówczas Pani burmistrz mówiła, że wzięła dużą pożyczkę rozłożoną 
na kilka lat i wyremontowała bardzo dokładnie kilka szkół i dzieci uczą się w 
bardzo dobrych warunkach.  
 
Elżbieta Siwiec 
 - Jaki był koszt remontu SP nr 4? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Ponad 2 mln. zł.  
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Ad. 5 

Wypoczynek letni dzieci i młodzieży. 

Dyrektor MOSIR przedstawiła informację dot. wypoczynku dzieci i młodzieży.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Dyrektor MBP przedstawiła informację dot. wypoczynku dzieci i młodzieży  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Teresa Jachimowska 

 - Poinformowała, że w tym roku dzieci wyjadą na półkolonie do Łeby w dwóch 
turnusach 1-15 i od 15-30 lipca. W sumie pojedzie 95 dzieci.  
 
Andrzej Pawłowski 
 - Chciałbym uzupełnić informacje, której nie ma w przekazanych materiałach. W 
Przedszkolach wyznaczane są dyżury na lipiec i sierpień po to, aby nauczyciele 
mogli wybrać urlopy. Od zeszłego roku widzimy taka tendencję, że rodzice 
korzystają z urlopu na początku sezonu-maj, czerwiec. W wakacje obłożenie w 
przedszkolach jest bardzo duże. Zaczyna być problem bo brakuje nauczycieli. 
Nauczyciele nie mają kiedy wybrać urlopu. Podjęliśmy decyzję, że wychodzimy 
naprzeciw oczekiwaniom rodziców. Organizujemy zajęcia w przedszkolach w 
wakacje, ale będzie to kosztem tego, że nauczyciele będą musieli wybrać urlopy 
w trakcie roku szkolnego. Mają takie prawo.  
 
 
Ad. 6 

Ocena zasobów pomocy społecznej za 2015 rok. 

 

Teresa Jachimowska Dyrektor OPS przedstawiła informację dot. oceny 
zasobów pomocy społecznej za 2015 rok  
 
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
Anna Toborowicz 
 - Czy środki na Program 500+ zostały przekazane? 
 
Janusz Buda 
 - Przyszło 12 mln. zł, ale będziemy wnioskowali o dalsze środki.  
 
Ad. 7 
 
Wnioski Komisji do Budżetu Miasta na 2017 rok. 

Komisja ustaliła wnioski do budżetu Miasta na 2017 rok 

Wnioski stanowią załącznik do protokołu.  

 
Komisja przyjęła wnioski głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0. 
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Plan pracy Komisji na II półrocze 2016 r.  
 
Komisja ustaliła plan pracy Komisji na II półrocze 2016 r.  
 
Teresa Jachimowska 
 - Zaproponowała, że warto byłoby poruszyć temat depresji. Na spotkaniach z 
Panią Prezydent wielu mieszkańców wnosi o kwestie leczenia choroby depresji. 
Coraz częściej chodzi o depresje u osób młodych.  
 
Anna Toborowicz 
  -Myślałam o tym temacie i postaramy się temat poruszyć w przyszłym półroczu.  
 
Bernadeta Magiera 
 - Ja technicznie rozwiązać ten problem? Ludzie nie chcą przyznawać się do 
depresji.  
 
Komisja przyjęła plan pracy głosami: za – 3, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
 
Ad. 9 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Iwona Rosińska 
 - Czy jest jakiś szablon remontowanych boisk szkolnych? Jaki będą wymiary i 
nawierzchnia? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - W tym roku kompleksowo dokonamy remontu kilku boisk przy szkołach. 
Będzie nawierzchnia poliuretanowa. Pełna dokumentacja projektowa już jest. 
Część szkół podpisała już umowy gdyż otrzymali środki. 
 
Iwona Rosińska 
 - Czy są podjęte jakieś decyzje odnośnie mieszkań w szkołach? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Nie ma żadnych decyzji. Pomysł, który podałem wcześniej podtrzymujemy. 
Chcielibyśmy odejść od mieszkań służbowych w jednostkach oświatowych na 
rzecz tego, aby mieszkańcy, którzy zamieszkują te mieszkania otrzymali 
mieszkania komunalne. Będzie to proces rozłożony w czasie. Pani Prezydent nie 
podjęła żadnej wiążącej decyzji w tym temacie.  
 
Iwona Rosińska 
 - Pytam dlatego, że lokatorzy tych mieszkań w czasie wakacji wykonują 
remonty. Chcieliby wiedzieć czy mogą wykonywać jakiś remont czy lepiej się 
wstrzymać.  
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Andrzej Pawłowski 
 - Konkretnie rozmawiam z lokatorami dwóch mieszkań w ZS nr 1 i w ZSZ. 
Jesteśmy w kontakcie z tymi lokatorami i oni są powiadomieni. Żaden z 
lokatorów ostatecznie nie złożył wniosku o mieszkanie. W ZS nr 1 jest większy 
problem, który będzie omawiany na Komisji skarg, wniosków i petycji. W ZSZ 
sprawa jest do sfinalizowania być może jeszcze w tym roku.  
 
Iwona Rosińska 
 - Wiem, że są pracownicy, którzy złożyli wniosek o mieszkanie w placówce 
oświatowej. Czy mogą się starać o mieszkanie komunalne? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Jeżeli otrzymujemy zgłoszenie , że jest wolne mieszkanie wówczas ogłaszamy 
do publicznej wiadomości, że zbieramy wnioski. W tej chwili nie ma wolnego 
mieszkania.  
 
Iwona Rosińska 
 - Czy mieszkania komunalne są do remontu? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Te mieszkania są bez wyposażenia, sanitariatów.  
 
Iwona Rosińska 
 - Czy jest możliwość zwrotu kosztów poniesionych na remont mieszkania? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Na ten moment nie ma możliwości zwrotu kosztów poniesionych na remont 
mieszkania.  
 
Anna Toborowicz 
 - Czy będziemy uruchamiać klasy techniczne czy licealne  jeśli nie będzie 
wymagana 28 osobowa klasa. Jak do danego liceum zgłosi się np. 20 uczniów to 
będziemy uruchamiać klasę? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - Jeżeli będzie możliwość połączenia kierunków kształcenia to tak. Stosujemy 
taki model od dwóch lat w ZSH i w ZS nr 2 gdzie łączymy kierunki kształcenia. W 
tym roku taką zgodę wyraziliśmy w ZS nr 6 gdzie połączyliśmy dwa kierunki 
technik elektryk i technik analityk w jeden oddział. Szczególnie zależy nam na 
techniku analityku. W ZS nr 2 będą kierunki połączone, a w ZSH zobaczymy jaki 
będzie nabór.  
 
Anna Toborowicz 
 - W których szkołach podstawowych nie będzie oddziału klasy pierwszej? 
 
Andrzej Pawłowski 
 - W SP nr 1 i SP nr 16.  
 
Anna Toborowicz 
 - Jak wygląda sytuacja w sołectwach? 
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Andrzej Pawłowski 
 - Będzie utworzona klasa pierwsza  w Borynii. W Moszczenicy zgłosiły się dwie 
osoby. Jedno dziecko otrzymało odroczenie, a drugie będzie dowożone do SP nr 
4. W Ruptawie i Bziu powstaną oddziały.  
 
 
Teresa Jachimowska 
 - Chciałam Państwa poinformować, że piknik dla rodzin zastępczych odbył się i 
był bardzo udany. Uczestniczyło w pikniku ok 150 osób. Dzieci i rodzice otrzymali 
od nas prezenty. Zakończyła się również dystrybucja żywności. Zostało 
wydanych 15 ton żywności. Prawie 1400 osób otrzymało żywność. 
Rozdysponowane zostały również jabłka.  
 
Ad. 10 
 
Przyjęcie protokołu z dnia 11 maja 2016 r.  

Protokół został przyjęty głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Ad. 11 

Zakończenie posiedzenia 

 

Przewodniczącą komisji  podziękowała wszystkim za przybycie po czym 
zakończyła posiedzenie.  
 
 
Protokołowała      Przewodnicząca Komisji Edukacji  
Monika Dulewicz     i Polityki Społecznej 
              Anna Toborowicz 
        


